

LUCID

7373 Gateway Boulevard, Newark, CA 94560 1-(510)-648-3553

LUCID CONNECTED HOME CHARGING STATION, NA
INPUT/OUTPUT: 208/240VAC, 60HZ, MAXIMUM 80A
TEMPERATURE RATING: -30°C TO +50°C
ENCLOSURE RATING: TYPE 3R (WATERPROOF/ÉTANCHE À L'EAU)
MANUFACTURED IN TAIWAN
CAN ICES-3(B) / NMB-3(B)

WARNING

Risk of explosion. This equipment has arcing or sparking parts that should not be exposed to flammable vapors. This equipment should be located at least 460 mm (18 inches) above the floor. Automatic reset feature provided. This device is intended only for charging vehicles not requiring ventilation during charging.

CAUTION

Do not use this product if there is any damage to the unit. Risk of electric shock. Do not remove cover or attempt to open the enclosure. No user serviceable parts inside. Refer servicing to qualified service personnel.

AVERTISSEMENT

Risque d'explosion. L'appareil comporte des pièces pouvant produire des arcs électriques ou des étincelles qui ne devraient pas être exposées aux vapeurs inflammables. Cet appareil devrait être installé à au moins 460 mm (18 pouces) au-dessus du plancher. Caractéristique de réarmement automatique incluse. Ce dispositif est destiné au chargement des véhicules ne nécessitant pas de ventilation au cours du chargement.

ATTENTION

Ne pas utiliser ce produit si l'appareil est endommagé. Risque de choc électrique. Ne pas retirer le couvercle ni essayer d'ouvrir le boîtier. Aucune pièce interne réparable par l'utilisateur. Confier tout travail d'entretien ou de réparation à un technicien qualifié.



PN: P11-Y25901-XX
SN: XXXXXXXXXXXX
THIS DEVICE
CONTAINS FCC ID: P11Y25901
CONTAINS IC: 4491A-LU1W131